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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена исследованию развития торгово-экономических отношений в рамках ШОС и определению проблем, связанных с торгово-экономическими отношениями стран-участников данной организации и предложению вариантов их решения. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1.	Изучение этапов создания и развития Шанхайской организации сотрудничества; 2.	Определение структуру Организации, ее основной цели и задач; 3.	Установление роли торгово-экономического сотрудничества в деятельности ШОС; 4.	Определение основных проблем экономического сотрудничества в рамках ШОС и поиск способа их разрешения; 5.	Выявление направления развития торгово-экономических отношений в ШОС; 6.	Обозначение роли КНР в развитии торгово-экономических отношений ШОС. Работа проведена на основе изучения необходимой научной литературы, нормативных актов и источников. Исследование проводилось при помощи методов анализа, сравнения, группировки и классификации, а также сравнительного метода. В результате была проанализирована роль ШОС в развитии торгово-экономических отношений. Выявлены проблемы экономического сотрудничества в рамках ШОС и предложены пути их решения, проанализированы перспективы развития торгово-экономических отношений стран - участников Организации.
        

        
          The given work is devoted to studying trade and economic cooperation development inside SCO and how SCO solve problems during trade and economic cooperation. The research set the following goals: 1.	Decide what are the stages of creation and development of SCO; 2.	Detect the structure of this Organization and her main goals and aims of this; 3.	Identify main role of trade and economic cooperation in the operation of SCO; 4.	Describe main problems of trade and economic cooperation of SCO and find ways to solve them; 5.	Find directions of trade and economic cooperation of SCO; 6.	Analysis of China’s role in developing trade and economic cooperation of SCO. The work was fulfilled on the basis of study of the necessary scientific literature, regulations and web-sources. The analysis was conducted by the method of comparison and the method of classification and grouping. The study resulted the analysis of operation of SCO in developing trade and economic cooperation. Also, during work were found out some solutions to existing problems in sphere of this economic cooperation. In the results of this work we can say that main sphere of cooperation inside SCO is trade and economic cooperation and all country participants has a great potential in developing their own economic stability.
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